

POUNDS ACT

Pursuant to section 3 of the *Pounds Act* the Commissioner in Executive Council is pleased hereby to make the following order:

1. The following lands are hereby constituted as pounds districts.

1. Midway - Lot 32, Group 953, Plan 21019, as registered in the Yukon Land Titles Registry.

2. Haines Junction - Lot 60, Group 803, as registered in the Yukon Land Titles Registry.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 31st day of January, A.D., 1989.

Commissioner of the Yukon

LOI SUR LES FOURRIÈRES

Conformément à l'article 3 de la *Loi sur les fourrières*, il plaît au Commissaire en conseil exécutif de décréter ce qui suit :

1. Les terrains suivants sont par les présentes constitués en fourrières :

1. Midway - parcelle 32, groupe 953, plan 21019, telle qu'inscrite au Bureau d'enregistrement des titres de biens-fonds du Yukon.

2. Haines Junction - parcelle 60, groupe 803, telle qu'inscrite au Bureau d'enregistrement des titres des biens-fonds du Yukon.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, le 31 janvier 1989.

Commissaire du Yukon